
HISTORISK SAMFUND 
 
 
holdt aarsmøde paa museet i Thisted onsdag 14. juni 1961. 
- Formanden, skoleinspektør H. A. Riis -Olesen, Vestervig, 
indledede med oplysning om, at læge E. Toft paa grund af 
alder og sygdom havde trukket sig tilbage. Bestyrelsen 
havde derpaa valgt næstform. Riis -Olesen til formand. Han 
takkede læge Toft for hans mangeaarige arbejde for 
Historisk Samfund og fremhævede doktorens udmærkede 
ledelse samt den ildhu, han var besjælet af. Efter at have 
bragt en hilsen med stor tak fra dr. Toft, der fik en 
genhilsen fra forsamlingen, omtalte formanden 
foreningens medlemstal, som var steget til 1045. - 
Bestyrelsen havde besluttet at forhøje kontingentet fra 5 til 
6 kr. paa grund af store udgiftsstigninger. 

I stedet for læge Toft valgtes sagfører, cand, jur. H. A. 
Lund-Sørensen, Vestervig, til bestyrelsen. 

Redaktør J. J. Lustrup oplæste regnskabet, der 
godkendtes. 

Museumsleder, overlærer frk. Signe Gjødesen 
redegjorde for aarets gang paa museet og oplyste bl .a., at 
Ginneruphuset nu ville blive leveret. (Det skete i septbr.) 

Bankdirektør K. Hertzum oplæste museets regnskab, 
der balancerede med 26.054 kr. 

Redaktør Lustrup takkede for bidragene til museet. 
Årets sommerudflugt fandt sted søndag 3. septbr. og 

gik via Vildsund-Skyum-Gudnæs til Hassing Kirke, og 
efter kaffen i Morup Mølle via Svankjær-Legind til 
Sønderhaa nye Centralskole. En smuk og vellykket tur. 

 
(Kilde: Historisk Årbog for Thisted amt 1961, side 476). 


